
Jegyzőkönyv 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának 
Munkaterv szerinti képviselő-testületi üléséről 

 
Az ülés helye: Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár 
Időpontja: 2013. október 03. (Csütörtök) 16:00 óra 
 
 
Bencsik Mónika polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit Nagykovácsi 
Nagyközség Képviselő-testületi ülésén. A Képviselő-testület 8 fővel jelen van, 
határozatképes. 
Tájékoztatást szeretnék adni a két ülés között eltelt időszakban történtekről:  

- 2013. 09.03. Közbiztonsági Bál jótékonysági célból felajánlásokat gyűjtöttünk 
Dacia Duster gépkocsira a Rendőrség számára. Még hiányzik 104.995 Ft. 
amit lakosság aranyosan, tartalékból, polgármesteri keretből fogok átutalni a 
Budakeszi Önkormányzat részére.  

- 2013.09.17. Fejér György Alapítványi gyűlés volt. Ahol döntöttünk, az Idősek 
Világnapja rendezvénnyel kapcsolatban a szükséges intézkedéseket 
megtettük.  

- 2013.09.22. Autómentes nap, egy országos médiakampányt is kapott, idén 
nem tudtuk csatlakozni ehhez a rendezvényhez, jeleztük az NFM felé, hogy 
nem volt elég időnk a felkészülésre.  

- 2013.09.23. A Keller-ben, dr Imre Gábor jegyző úrral aláírtuk a 
kötvénymódosításra vonatkozó iratokat. Ennek következtében szeptember 30-
án, már csak 50%-át fizettük be a kötvényadóságunknak,  határidőre sikerült 
elkészíteni minden iratot, úgy hogy nem kellett a teljes összeget megfizetni.  

- 2013.09.24. Hivatalba jár a Kecskehát Területfejlesztő Egyesület Elnöke 
nálam. Földhivatali Határozat megszületet, mely a földminősítésről szól. A 
Földminősítési osztályokkal még mindig nem értettünk egyet, ezért 
szakemberekkel egyeztetve egy fellebbezést készítettünk elő, ami határidőben 
benyújtásra került.  

- 2013.09.27. fellebbezési határnapja volt a Református templom tulajdonjog 
bejegyzésének ügyében. Fellebbezés nem történt, hanem az új okiratok 
előkészítése folyamatban van, a Református templom részéről és az 
Önkormányzat részéről is.  Amennyiben ezek elkészülnek az október 31-i 
munkaterv szerinti ülésen tudjuk napirendre venni.  

- 2013.09.30. Benéné Bagi Judit a Járási vezető védőnő látogatott meg minket. 
Iskola ellátási ellenőrzést tartott  aznap, az ellenőrzés végeredményéről 
írásban fog tájékoztatni adni, ezt még nem kaptam meg.  

- 2013.09.30. érkezett a BKK tájékoztatása, mely szerint a Főváros Közgyűlése 
09.26-i ülésén jóváhagyta az agglomerációs közlekedés ellátást biztosító új 
hosszú távú megállapodás a BKK és az NFM között. A Megállapodás szerint 
2022. 06. 30.-ig közlekedés szervezőként továbbiakban is ellátja a feladatot. 
NFM - BKK megállapodás alapján BKK közbeszerzési pályázat útján választja 
ki a Főváros agglomerációját autóbusszal kiszolgáló új szolgáltatót, legkésőbb 
2014. 06. 30 –tól új jármű forgalomba állásáig a BKK a jelenlegi operátorai 
végzik az autóbusz szolgáltatást, várjuk a BKK-tól azt a finanszírozási 
szerződés tervezetet, mely az új alapokon nyugszik.  

- 2013.10.02. Pm Főügyészség értesítet, hogy 09.19.-én vádiratot nyújtottak be 
Antal Judit és társai ellen a Budakörnyéki Bírósághoz, ezzel együtt értesítettek 



arról is, hogy Antal Erikkel szemben megszűntették a nyomozást és a 
záralávételt is.  

- 2013.10.03. Katasztrófavédelmi Igazgatóság járt nálam egy egyeztetésen, 
fontos, 10.11-én 16 órától a Járás és a Megye területét illetően egy nagy 
katasztrófavédelmi akció lesz. Az Általános Iskola épülete van megadva 
kiszolgálóegységként, ezek a csapatok egész éjszaka akciózni fognak az 
Általános Iskolát másnap 12 óráig igénybe veszik. Ebben nekünk kevés 
teendőnk van. 

- 2012-ben hozott a Képviselő-testület egy határozatot a 66/2012 Kossuth Lajos 
utca 64. szám alatti ingatlan tulajdonrészének a megszerzése 
vonatkozásában az állami tulajdon ingyenes átruházása. MNV Zrt-től 
megérkezett a döntés, mely szerint az Önkormányzatunk megkapja azt az 
50/1176 tulajdoni hányad illetőséget, a szerződés erre vonatkozóan 
megérkezett. Ezzel kapcsolatosan még a Képviselő-testületnek lesz dolga.  

 
Dr. Imre Gábor mb. jegyző: Napirend előtt jelezni szeretném, hogy törvényességi 
észrevételt teszek, egyrészt az Ügyrendi Bizottsági ülésre meghívó nem került 
kiküldésre, másrészt itt átadom a jegyzőkönyvhöz a hulladékszállítás 
közbeszerzésének ügyében hozott határozatra vonatkozó írásos észrevételemet. 
 
Bencsik Mónika polgármester: A  kiküldött meghívónak megfelelően, mely 
többségében a 2013. szeptember 11-én elmaradt napirendi pontokat is tartalmazza 
felolvasom a kiegészített meghívót. (felolvassa)  
 
Dékány Angella alpolgármester: Jegyző úr! A napirendhez szeretnék kiosztani egy 
előterjesztést, kioszthatom? 
 
Dr. Imre Gábor mb. jegyző: Nem én vezetem az ülést.  
 
Bencsik Mónika polgármester: A testület elnöke én vagyok, a napirendekről még 
nem is szavaztunk,  az SzMSz szerint kellett volna eljárni, nem engedélyezem az 
előterjesztés kiosztását most. 
 
Ezek után a jelenlévő képviselők közül 7-en felálltak és kivonultak az ülésteremből, 
ezzel határozatképtelenné vált a képviselő-testület ülése. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Megállapítom, hogy a képviselő-testület ülése 
határozatképtelenné vált, de mielőtt az ülést bezárom, felolvasom az SzMSz 
vonatkozó rendelkezéseit a képviselők előterjesztési jogaira vonatkozóan, hogy a 
jelenlévők is értsék miről van szó. 
 
Felolvassa az SzMSz 21.§ és 29. §-át. 
 
Az ülést 16:35 perckor bezárom. 

Kmf. 
 

………………………………….            …………………………………….. 
Bencsik Mónika              Dr. Imre Gábor 
   polgármester                          mb. jegyző  
                     


